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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben 

Írásbeli kérd6s 

Tisztelt Elnök Úr! ·_ 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42, § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124, § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Pintér Sándor 
belügymlníszter úrnak, 

,,Drámaian romló közbiztonság Kiskunfélegyházán?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr! 

Kiskunfélegyháza Város Képviselő-testülete a közelmúltban tárgyalta a Kiskunfélegyházi
Rendőrkapitányság 2017. évi beszámolóját, amely szerint a településen az elkövetett regisztrált
bűncselekmények száma 20%-al emelkedett a megelőző évihez képest. A probléma komoly jellegét
önmagában is súlyosbítja, hogy a bűncselekmények közül a közterületen elkövetett deliktumok
száma is jelentősen nőtt, különös tekintettel a lopásokra és garázda jellegű magatartásokra. Mindezt
a lakosság a városi közbiztonság színvonalának zuhanásaként éli meg,

Sajnálatos módon pont a tavalyi évben került sor a helyi Rendőrkapitányság átalakítására: az
illetékességi terület mérséklődésére hivatkozva a személyi állomány is csökkent, sőt, az éjszakai
ügyelet is megszüntetésre került. A rendőri jelenlét csökkentését nem követték a közbiztonság
növelését célzó infrastrukturális beruházások, így például a közterületi kamerarendszer bővítése.

Bár egyértelműen nem kijelenthető, hogy a Kiskunfélegyházán elkövetett, regisztrált
bűncselekmények számának több mint 20%-os emelkedése és a helyi rendőri szervezet átszervezése
között ok-okozati kapcsolat áll fenn, azonban úgy vélem, a tendencia további romlását meg kell
gátolni, u közbiztonság növelése érdekében a Belügyminisztériumnak a város számára segítséget
kell nyújtani.
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Figyelemmel a probléma súlyosságára, arra kérem a tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon az
alábbi kérdésre:

1. Támogatja-e a Kiskunfélegyházi Rendőrkapitányság személyi állományának emelésére
irányuló helyi kéréseket? Ha igen, mikor és hány fővel emelkedhet a létszám; ha nem
támogatja, ennek mi az indoka?

2. Mi indokolta Rendőrkapitányság helyi ügyeletének megszüntetését? Lát-e lehetőséget
arra, hogy az újra bíztosítva legyen'!

3. Támogatja-e a Belügymínísztéríum a városi közterületi kamerahálőzat-bövftését célzó
helyi kérést anyagi, illetve technikai hozzájárulással?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2018. szeptember 19,

tvrir 
Dr, Molnár Zsolt

ORSZÁOOYŰLÉSI KÉPVISELŐ
(MSZP)
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